
Rok 2011 
 Novozvolené obecné zastupiteľstvo podporilo našu organizáciu tým, ţe nám odsúhlasilo 
bezplatný prenájom v priestoroch kultúrneho domu na desať rokov.  

              Dňa 6.2.2011 sa konala členská schôdza. Po prihlásení nových členov sa naša ZO 
JDS k tomuto dátumu rozrástla na 41 zaregistrovaných členov. Na členskú schôdzu prijali 
pozvanie aj hostia - členky   OO JDS pani Lenka Šintálová z Rakovíc, Pani Marta Raffajová 
z Vrbového a novozvolený starosta obce pán Ivan Šiška. 

       Výbor ZO JDS prezentoval  plán činnosti na rok 2011:  

 vyuţívať priestory klubu na stretávanie /biblické hodiny, besedy, posedenia s jubilantmi/, 

 pokračovať v začatých aktivitách / úprava okolia kostola, upratovanie domu smútku, 
kostola/, 

 zapojiť sa do akcií organizovaných OO JDS, 

 spolupracovať s komisiami pri ObÚ Borovce, 

 aktívne sa zúčastňovať na akciách organizovaných obcou a Mikroregiónom 
nad Holeškou.   

Január 2011: 

  beseda -  " ALOE VERA - v čom nám pomáha" /p. Ľudmila Sabová/  

                       zorganizoval: Emília Skaličanová 

                       účasť: 12 členov 

                       zameranie: prezentácia výrobkov z Aloe Vera  

Február 2011: 

 posedenie pri príleţitosti 60-tych narodenín pani Jarmili Zelenayovej - PRAJEME VŠETKO 
NAJLEPŠIE A HLAVNE PEVNÉ ZDRAVIE.  

 vyjadrenie nesúhlasu členov ZO JDS k výstavbe strelnice v Borovciach 

 beseda - Rakytník rešetliakovitý - význam a vyuţitie /Ing. Monika Ďurišová Plantex/  

                      zorganizoval: Helena Hevierová 

                      účasť: 12 členov 

                      zameranie: prezentácia rastlín, metodika pestovania  

Marec 2011: 

 petícia - podpora predaja cirkevných pozemkov v Borovciach v prospech výstavby novej 
fary a opravy kostola 

 posedenie s jubilantmi - pán Vladimír Hevier - 70 rokov 

                                            pán Jozef Tvaroška - 80 rokov 

SRDEČNE BLAHOŢELÁME  

  brigáda - úprava parku pri kostole. Ďakujeme za pomoc PD Borovce  a firme Plantex 
Veselé. 

 Turistické vychádzky: 

         Členka výboru pani Eva Drobná nám aktívne ukázala, ţe i v našom veku sa dá hýbať a 
urobiť niečo pre svoje zdravie: Chôdza v rýchlom tempe alebo bicyklovanie je skvelý nápad.  

Pravidelne kaţdý v podvečer sa stretávame a absolvujeme "našu trasu". Je nás asi osem a 
dúfame, ţe sa postupne k nám ešte niekto pridá.  

 

http://www.plantex.sk/
http://www.plantex.sk/


Apríl 2011 :  -Brigáda pri úprave parku pri kostole, príprava na výsev trávy- 30hod.  

 

 

 

    -Zúčastnili sme sa sviečkového pochodu do Rakovíc – 4 členky 

 

Máj 2011: -Trdlofest Skalica- zájazd poriadala JDS Trebatice. Ponúkli nám voľné miesta, a tak sa 

mohlo 6 členiek našej organizácie zúčastniť tejto peknej akcie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Júl 2011: - Predajno-prezenčná akcia zdravotných výrobkov od firmy Midi-Vital, zúčastnilo sa 14 

členov JDS, využili sme možnosť nákupu hlavne zdravotných vankúšov, prestieradiel, ale i čistiacich 

prostriedkov 

 

August 2011: - Príchodom nového kňaza vdp. PaedDr. Patrika Katrineca sa začali búracie práce na 

starej fare celý mesiac sme sa zúčastňovali na týchto brigádach. Naši členovia odpracovali 99 

brigádnickych hodín na búraní fary a 58.5 hodiny pri úprave okolia kostola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



September 2011: - 12.9 návšteva pútnickeho miesta ´´Marianka´´ 

                                 -Pokračovali sme v brigádach na búraní starej fary 

 

 

- 18.9 Účasť na Kapustových hodoch v Trebaticiach, za obec Borovce kapustu varili 

Starosta obce – Ivan Šiška, Skaličan Anton a Skaličanová Emília – členka JDS 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Október 2011: -Posedenie pre dôchodcov – hlavný organizátor ObÚ Borovce v spolupráci s Jednotou 

dôchodcov. Našich dôchodcov pozdravili pekným programom žiaci MŠ a ZŠ. Po programe sme si 

spolu posedeli pri malom občerstvení. 

 

November 2011: -11.11 – Pripojili sme sa k výzve vojnových veteránov a o 11hod.  položením 

červených kvetov a zapálením sviečok pri pomníku padlých sme si uctili pamiatku všetkých, ktorí 

zahynuli vo vojnách minulých, ale i  obete nepokojov v súčastnosti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Jesenná brigáda – hrabanie listia v okolí kostola 

 

 

 

 

 



December:  

-spolu s členmi JDS Vrbové sme navštívili vianočné trhy vo Viedni 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

- pod vedením pani Ravasovej sme napiekli trvanlivé vianočné pečivo. Výťažok z predaja 

tohto pečiva je príspevok členov JDS na stavbu novej farskej budovy 

 

 



 

 

Milosti plné vianočné sviatky, 

veľa zdravia, šťastia 

a božieho požehnania v novom roku 2012 

želá všetkým spoluobčanom 

 výbor JDS Borovce 


